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W związku z Pani interpelacją z dnia 08.10.2020 r. zgłoszoną podczas XXXVIII sesji Rady 

Miejskiej (znak pisma KRM.0003.254.2020 z dnia 09.10.2020 r.) informuję, jak niżej: 

W chwili obecnej dokładne wyliczenie kosztów zbierania i przetwarzania odpadów bio nie jest 

możliwe. Głównym czynnikiem mającym wpływ na te koszty będzie ilość odbieranych odpadów  

z poszczególnych posesji oraz ich skład morfologiczny. Największy wpływ na koszty 

zagospodarowania tej frakcji będzie miał stopień ich zanieczyszczenia i tutaj wahania kosztów mogą 

przekraczać nawet 100%. Precyzyjnie można wyliczyć koszty zakupu specjalistycznych pojemników na 

odpady bio i w zależności od zapotrzebowania na te pojemniki w budownictwie wielolokalowym 

będzie to 1,5 - 1,6 mln zł. Całkowity wzrost kosztów związanych z frakcją bio szacujemy na 3 – 3,5 mln 

zł rocznie.  

Brak wystąpienia przez PUK o uzupełnienie decyzji administracyjnej dotyczącej przetwarzania 

odpadów o odpady bio (20 01 08) wynika z faktu, że produkowany od lat przez PUK kompost uzyskał 

niezbędne certyfikaty i dopuszczenia do obrotu na bazie odpadów tzw. „zielonych”, bez frakcji 

odpadów „kuchennych”. Włączenie tych odpadów do procesu kompostowania będzie jednoznaczne  

z utratą powyższych zezwoleń.  

Jednocześnie informuję Panią, że frakcja bio nie może być, jak to Pani ujęła w interpelacji, 

składowana na wysypisku, lecz musi być przetworzona poprzez kompostowanie bądź fermentację. 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat, 

2. Kancelaria Rady Miejskiej, 

3. Wydział Organizacyjny, 

4. a/a. 

 


